
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

w dniu 1 lutego 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Od kilku lat obserwujemy geometryczny wzrost ruchu pojazdów ciężarowych na autostradach i drogach 

szybkiego ruchu w całym kraju. Wraz z dynamicznym rozwojem takich dróg ruch ww. pojazdów 

z pewnością ulegnie natężeniu, co oprócz zwiększenia przewozu towarów stworzy też zagrożenia. W krajach, 

w których jest rozwinięta sieć takich szlaków komunikacyjnych, w coraz szerszym zakresie stosowane jest 

rozwiązanie, jakim są tzw. rampy ratunkowe. Ich zadaniem jest w miarę bezpieczne wyhamowanie pojazdu 

ciężarowego, w którym zawiodły hamulce. Ze statystyk wynika, że w pojazdach ciężarowych dosyć często 

ulegają awarii systemy hamowania. 

W związku z tym proszę o informację, czy jest rozważana budowa ramp ratunkowych na projektowanych, 

nowych szlakach komunikacyjnych. 
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